



Dear Parent,

We would like to notify you that the final exams will start at school for all the classes From 28/2/2022 till Thursday 3/3/2022 during the school day hours. Starting from Sunday 6/3/2022, students' written test will be start at 7:30 a.m, the end of the exam will be according to the test schedule.

Kindly adhere to the following rules:

1. Absence is prohibited during the final exams, be advised that the student cannot redo the test unless they provide a permission from the Ministry of Education.
2. The students' dismissal for both sections will be after the exam time; students can never leave before this time.
3. Students are required to bring their own stationery and mathematical instruments, kindly adhere to the precautionary measures :keep your mask on, and keep distance..
4. Students of Grade 4→ 12 must use blue pens only. **Pencils are not allowed.**
5. Students must wear the school uniform during the test days.
6. Starting from 6/3/2022, the school is not responsible for students who stay at campus after the exam time, **so kindly pick up your children on time.**
7. The Third Term will commence on Sunday, March 20,2022.

المكرم ولي الأمر :

نحيطكم علماً بأن الاختبارات الفصلية ستبدأ حضورياً لجميع الصفوف من تاريخ 28 فبراير 2022 إلى يوم الخميس الموافق 2022/3/3 خلال الدوام الدراسي ، وابتداءً من يوم الأحد الموافق 2022/3/6 سيبدأ الاختبار من الساعة 7:30 صباحاً ونهاية الاختبار ستكون طبقاً لجدول الاختبارات.

نرجو الالتزام بما يلي :-

- ١ - يمنع منعاً باتاً الغياب خلال أيام الاختبارات النهائية، علماً بأنه لن يتم إعادة اي اختبار إلا بموافقة إدارة التعليم .
- ٢ - خروج الطلاب / الطالبات موحد للجميع وذلك بعد انتهاء موعد اللجان ولا يسمح بخروج الطلاب / الطالبات قبل هذا الموعد نهائياً.
- ٣ - إحضار الأدوات المدرسية والالتزام بالإجراءات الاحترازية من ارتداء الكمامة والالتزام بالتباعد .
- ٤ - الصفوف من الرابع إلى الثاني عشر يجب الالتزام بالكتابة بالقلم الأزرق الجاف (يمنع الكتابة بالقلم الرصاص).
- ٥ - تؤكد على التزام الطلاب/ الطالبات بارتداء الزي المدرسي خلال أيام الاختبارات.
- ٦ - المدرسة غير مسؤولة عن الطلاب / الطالبات بعد انتهاء موعد اللجان المحدد بالجدول؛لذا يرجى منكم الحضور لاصطحاب أبنائكم في الوقت المحدد.
- ٧ - أول يوم للفصل الدراسي الثالث هو الأحد 20 مارس 2022.

To: Grade (3)- Girls Section
 From: Administration
 Subject: Final Exam Requirements Term (2)

Date	Time	Subject	Requirements
Wednesday 2/3/2022	7:30A.M To 9:00 A.M	Social Studies	Unit 4: L. 1, 2, 3, 4
Thursday 3/3/2022	7:30A.M To 9:00 A.M	Science	Unit 6 L.1What are some natural resources? (P.250-262) L.3What is soil? (P.266-273,P.276-278) Unit 7 L.1What is the water cycle? (P.290-300) + Given worksheets
Sunday 6/3/2022	7:30 a.m TO 9:00 a.m	Math	Ch7 L (1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9, 11) Ch8 L (1, 3, 4, 5, 6)
	9:00a.m TO 10:00 a.m	العلوم الإسلامية	أركان الإيمان ص ١٠ الإيمان بالله تعالى ص ١٣ الإيمان بالملائكة ص ١٨ آية الكرسي ١ ص ٤٢ آية الكرسي ٢ ص ٤٤
Monday 7/3/2022	7:30 a.m TO 9:00 a.m	اللغة العربية	درس كل درهم بعشرة ص 40-41-42-43-44-45-46-48-49-51 التقويم التجميعي ص 58-59-60 درس العمل عبادة ص 72-73-74-75-77-78-80-81-83-85 اسم الإشارة (أوراق عمل إثرانية)
Tuesday 8/3/2022	7:30 a.m TO 9:00 a.m	English	R.C.V. Read & study the booklet of “A Tree Is Growing” with p. 39 in the NB. Grammar L.18 PP. 30,31,37 L.19 PP. 44,45,51 Spelling L.18 PP.32,38,41 L.19 PP. 46,52,55